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ROMÂNIA  
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 

PROCES VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare 

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din data de 29.09.2023 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de către domnul Sorin Ilea care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 312/2023, 
adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă.  

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni. 
Ședinţa ordinară se desfășoară prin mijloace electronice, prin aplicația electronică 

„Zoom”, cu participarea fizică a Președintelui de ședință şi a domnului Secretar General Militon 
Dănuț Laslău, la sediul Primăriei Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-nul. Sorin Ilea: 
„Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local 

al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până 
la această oră un număr de 21 consilieri.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept domnul Viceprimar al 
municipiului Hunedoara, Mircea-Marcel Popa  şi domnul Secretar General Militon Dănuț Laslău. 

Ca invitaţi participă online directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei 
Municipiului Hunedoara. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1694/2023, iar proiectul ordinii de zi 
este menționat în anexa la aceasta.” 

 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Instituția Prefectului Județului Hunedoara nu a avut obiecții până la data prezentei 

ședințe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în ședințele Consiliului Local desfășurate în data 
de 31.08.2023, 08.09.2023 și 15.09.2023. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 15.09.2023, a fost semnat şi se supune 
aprobării Consiliului Local.” 

 
D-nul. Sorin Ilea: 
 „Procesul verbal se aprobă în unanimitate.  
Dau cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa, pentru a prezenta proiectul 

ordinii de zi.” 
 
            „Propun modificarea ordinii de zi după cum urmează: 
 

Ι. Retragerea de pe ordinea de zi a următoarelor proiecte de hotărâri: 
 

1. Proiect de hotărâre nr. 396/05.09.2023 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a 
terenului înscris în CF nr. 71199 Hunedoara, nr. cad. 71199, în suprafață de 254 mp, situat în 
Municipiul Hunedoara, Str. George Coșbuc, județul Hunedoara, aparținând domeniului privat al 
Municipiului Hunedoara. 

 



2 

2.  Proiect de hotărâre nr. 398/05.09.2023 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a 
terenului înscris în CF nr. 71200 Hunedoara, nr. cad. 71200, în suprafață de 254 mp, situat în 
Municipiul Hunedoara, George Coșbuc, județul Hunedoara, aparținând domeniului privat al 
Municipiului Hunedoara. 

 
3. Proiect de hotărâre nr. 399/06.09.2023 privind aprobarea trecerii din domeniul public în 

domeniul privat al municipiului Hunedoara a unor imobile înscrise în CF nr. 65140 Hunedoara, 
situate în intravilanul Municipiului Hunedoara. 

 
4. Proiect de hotărâre nr. 402/07.09.2023 privind validarea rezultatelor concursului pentru 

ocuparea  funcției de  șef  secție  Medicină Internă,  șef secție Cronici, șef secție Boli 
Infecțioase, șef secție Laborator Radiologie și Imagistică medicală, șef secție Psihiatrie din 
cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

 
     II. Introducerea după punctul 20, a următoarelor proiecte de hotărâri: 

                                                
   1. Proiect de hotărâre nr.417/13.09.2023 privind aprobarea Planului anual de acțiune privind 
serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara. 

 
  2. Proiect de hotărâre nr.418/13.09.2023 privind aprobarea Planului de acțiune locală în vederea 
implementării Strategiei Guvernului României de incluziune a cetățenilor români aparținând 
minorității rome. 
  
 3. Proiect de hotărâre nr. 434/26.09.2023 privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAȚIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ „Sistemul Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”. 
 
   4. Proiect de hotărâre nr. 435/26.09.2023 privind îndreptarea erorii materiale din Anexa nr. 2 la 
Hotărârea Consiliului Local nr. 337/2023 pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
local nr.149/2023 privind aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici și a 
devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții „Reabilitare sistem rutier în municipiul 
Hunedoara, județul Hunedoara - Aleea Chizid”, aprobat pentru finanțare prin Programul național 
de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate 
de la bugetul local pentru realizarea obiectivului. 
 
 5.  Proiect de hotărâre nr. 436/27.09.2023 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a 
terenului înscris în CF nr. 71199 Hunedoara, nr. cad. 71199, în suprafață de 254 mp, situat în 
Municipiul Hunedoara, Str. George Coșbuc, județul Hunedoara, aparținând domeniului privat al 
Municipiului Hunedoara 
 
 6.  Proiect de hotărâre nr. 437/27.09.2023  privind aprobarea vânzării prin licitație publică a 
terenului înscris în CF nr. 71200 Hunedoara, nr. cad. 71200, în suprafață de 254 mp, situat în 
Municipiul Hunedoara, George Coșbuc, județul Hunedoara, aparținând domeniului privat al 
Municipiului Hunedoara  
 
7.  Proiect de hotărâre nr.438/27.09.2023 privind validarea  rezultatelor concursului pentru 
ocuparea  funcției de  șef secție Cronici, șef secție Boli Infecțioase, șef secție Laborator 
Radiologie și Imagistică medicală, șef secție Psihiatrie  din cadrul Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
 
8.  Proiect de hotărâre nr.439/27.09.2023 privind aprobarea trecerii din domeniul public în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara a unor imobile înscrise în CF nr. 65140 Hunedoara, 
situate în intravilanul Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul. Sorin Ilea: 
„Supun la vot ordinea de zi modificata, care se votează în unanimitate.” 
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D-nul. Sorin Ilea: 

            „ Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se 
află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu 
modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au 
obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la 
încheierea sau participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos 
material, astfel cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la 
alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe care 
îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii 
consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile 
Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență 
a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, şi 
legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu 
diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărâre 
aflate pe ordinea de zi?” 

 

Nu sunt anunțate. 
 
D-nul. Sorin Ilea 
 „Pentru ședința de astăzi modalitatea de vot este următoarea: consilierii locali vor 

anunța verbal doar voturile „împotrivă” sau „abținere”. 
 

            La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 
de hotărâre nr. 369/11.08.2023 pentru modificarea și completarea Anexei la Hotărârea Consiliului 
Local nr. 395/2022 privind aprobarea Regulamentului de instituire și administrare a taxei de 
salubrizare  în municipiul Hunedoara.    

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa: 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
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   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț. 
   -      Comisia de Cultură 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 346/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre nr. 391/04.09.2023 privind modificarea Actului Constitutiv al societății  
ECOSERV-HD SRL Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț. 
   -      Comisia de Cultură 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 347/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre nr. 392/04.09.2023 privind aprobarea abrogării unor poziții din Anexa la Hotărârea 
Consiliului Local nr.339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care alcătuiesc 
domeniul privat al municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 
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Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 348/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre nr. 393/04.09.2023 privind încetarea prin acordul părților a Contractului nr. 
32332/05.04.2023 având ca obiect darea în administrare către Clubul Sportiv Corvinul 1921 
Hunedoara, a unui bun mobil necesar desfășurării activității. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț. 
   -      Comisia de Cultură 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 349/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect de 
hotărâre nr.  395/05.09.2023 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului înscris în CF 
nr. 75696 Hunedoara, nr. cad.75696, în suprafață de 279 mp, situat în Municipiul Hunedoara, Aleea 
Pădurii, județul Hunedoara, aparținând domeniului privat al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 
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Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 350/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect 

de hotărâre nr. 397/05.09.2023 privind aprobarea închirierii prin licitație publică a unui teren, în 
suprafață de 85 mp, înscris în CF nr. 73828 Hunedoara, nr. cad. 73828, situat în municipiul Hunedoara, 
B-dul Traian, FN, jud. Hunedoara, aparținând domeniului privat al Municipiului Hunedoara, amplasare 
stații de încărcare autovehicule electrice. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț. 
   -      Comisia de Cultură 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 351/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

 La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).  Proiect 
de hotărâre nr. 401/06.09.2023 privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în 
proprietatea privată a municipiului Hunedoara a unor terenuri aflate în intravilanul municipiului 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
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D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa: 
 „Nu am nimic de adăugat.” 
 

 Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele adoptate de 

comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

 Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului 

Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 352/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
  

  La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).   Proiect 
de hotărâre nr.  416/13.09.2023 privind aprobarea rectificării Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe 
anul 2023 al societății SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț. 
   -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 353/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

  La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  Proiect 
de hotărâre nr. 422/14.09.2023 privind atestarea de către Primarul municipiului Hunedoara a unei 
persoane fizice  în vederea dobândirii calității de administrator  de condominii  în Municipiul 
Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 
Referatul de aprobare. 
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D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Comerț. 
   -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 354/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

  La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).  
Proiect de hotărâre nr. 425/15.09.2023 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului 
înscris în CF nr. 75945 Hunedoara, nr. cad. 75945, în suprafață de 159 mp, situat în Municipiul 
Hunedoara, Str. 1 Decembrie 1918, nr. 4B, județul Hunedoara, aparținând domeniului privat al 
Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa: 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 355/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

 La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre nr. 427/18.09.2023 privind avizarea solicitării Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara pentru organizarea concursurilor sau examenelor pentru  ocuparea  funcțiilor 
de șef secție, șef de laborator și șef de serviciu. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
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D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa: 
 „Nu am nimic de adăugat.” 
 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
   -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 356/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

 La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).    Proiect 
de hotărâre nr. 428/18.09.2023 privind numirea reprezentanților Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara  în Consiliile de Administrație ale unităților de învățământ preuniversitar și al Clubului 
Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
   -      Comisia de Cultură. 
   

 Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. 

 

Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice 

Zoom, precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către 

Secretarul General al Municipiului Hunedoara și președintele de ședință. 
 

 Având în vedere situația voturilor exprimate de către membrii Consiliului Local și 
anunțată de către reprezentantul Biroului Informatică, Tehnică de Calcul în calitate de responsabil 
tehnic al ședinței, privind numirea reprezentanților Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în 
Consiliile de Administrație ale unităților de învățământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, 
aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, în următoarea componență: 
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Nr. 
crt. 

UNITATEA DE ÎNVĂŢĂMÂNT 
PREUNIVERSITAR/ 

CLUBUL SPORTIV ȘCOLAR 

REPREZENTANTUL CONSILIULUI 
LOCAL AL MUNICIPIULUI 

HUNEDOARA ÎN CONSILIUL 
DE ADMINISTRAŢIE 

1. Liceul Tehnologic „Matei Corvin” Hunedoara  
 

1. FLOREA MIRCEA 
2. SEVASTRU BUJOR-VIRGIL 

2. Colegiul Economic „Emanuil Gojdu” Hunedoara   1. VOINIA  CLAUDIU – SORIN 
2. MUNTEAN PETRU   

3. Liceul Tehnologic „Constantin Bursan” Hunedoara 1. BUTUC IOAN 

2. COSTA  DIANA – CLAUDIA 
4. Colegiul Naţional „Iancu de Hunedoara” Hunedoara 1. BORCA-LUCAN  LAURA-VALENTINA   

2. BOLOSIN  FLORIN 
5. Liceul Teoretic „Traian Lalescu” Hunedoara 1.CRISTEA MARIA 

2. FETICA ANDREI - IONUȚ 
6. Şcoala Gimnazială nr. 1 Hunedoara  1. PREDICĂ  MIHAELA – ALINA 

2. NEAMȚIU IOAN 
7. Şcoala Gimnazială nr. 2 Hunedoara 1. ILEA  SORIN 

2. PALCĂU  CIPRIAN - ȘTEFAN 

8.  Grădinița cu Program prelungit nr.1 Hunedoara 1. PETROVICI ADAM 
2. DUMITRIAN DORIN-BOGDAN 

9.  Grădinița cu program prelungit „Dumbrava Minunată” 
Hunedoara 

1. SCURTU RAUL-FLORIN 
2. POPA SEBASTIAN- ALEXANDRU 

10. Clubul Sportiv Şcolar Hunedoara 1. GHERMAN  PETRE – LUCIAN 
11. Grădinița ,,Happy Kids” 1. MĂRGINEAN ALEXANDRU 

 
 Aceștia obținând  21 voturi „pentru”. 

 

În urma acestor rezultate, reprezentanții Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în 
Consiliile de Administrație ale unităților de învățământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, 
aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, sunt următorii: 

Nr. 
crt. 

UNITATEA DE ÎNVĂŢĂMÂNT 
PREUNIVERSITAR/ 

CLUBUL SPORTIV ȘCOLAR 

REPREZENTANTUL CONSILIULUI 
LOCAL AL MUNICIPIULUI 

HUNEDOARA ÎN CONSILIUL 
DE ADMINISTRAŢIE 

1. Liceul Tehnologic „Matei Corvin” Hunedoara  
 

1. FLOREA MIRCEA 
2. SEVASTRU BUJOR-VIRGIL 

2. Colegiul Economic „Emanuil Gojdu” Hunedoara   1. VOINIA  CLAUDIU – SORIN 
2. MUNTEAN PETRU   

3. Liceul Tehnologic „Constantin Bursan” Hunedoara 1. BUTUC IOAN 

2. COSTA  DIANA – CLAUDIA 
4. Colegiul Naţional „Iancu de Hunedoara” Hunedoara 1. BORCA-LUCAN  LAURA-VALENTINA   

2. BOLOSIN  FLORIN 
5. Liceul Teoretic „Traian Lalescu” Hunedoara 1.CRISTEA MARIA 

2. FETICA ANDREI - IONUȚ 
6. Şcoala Gimnazială nr. 1 Hunedoara  1. PREDICĂ  MIHAELA – ALINA 

2. NEAMȚIU IOAN 
7. Şcoala Gimnazială nr. 2 Hunedoara 1. ILEA  SORIN 

2. PALCĂU  CIPRIAN - ȘTEFAN 
8.  Grădinița cu Program prelungit nr.1 Hunedoara 1. PETROVICI ADAM 

2. DUMITRIAN DORIN-BOGDAN 
9.  Grădinița cu program prelungit „Dumbrava Minunată” 

Hunedoara 
1. SCURTU RAUL-FLORIN 
2. POPA SEBASTIAN- ALEXANDRU 

10. Clubul Sportiv Şcolar Hunedoara 1. GHERMAN  PETRE – LUCIAN 
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11. Grădinița ,,Happy Kids” 1. MĂRGINEAN ALEXANDRU 
 

      
   Se trece la votarea hotărârii pe ansamblu 

 

Hotărârea nr. 357/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

 La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre nr. 429/18.09.2023 privind aprobarea alocării sumei de până la 200.000 lei, din bugetul 
local al municipiului Hunedoara, pentru premierea familiilor care au sărbătorit sau vor sărbători în 
acest an „Nunta de Aur”. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
   -      Comisia de Cultură. 
 
 În continuare dnul. Ilea Sorin dă citire amendamentului propus în cadrul comisiei de 

buget. : 
„Având în vedere adresa nr. 14678/28.09.2023 a Direcției de Asistență Socială înregistrată la 

primăria municipiului Hunedoara sub nr. 82437/28.09.2023 precum și cererea numiților Hârlea 
Constantin și Hîrlea Elena domiciliați în municipiul Hunedoara Bld. Decebal nr. 71, județul Hunedoara 
prin care solicită participarea la evenimentul „Nunta de Aur 2023” organizat de Direcția de Asistență 
Socială a municipiului Hunedoara în data de 1 Octombrie 2023, doresc să fac următorul 
AMENDAMENT: la Anexa la proiectul de hotărâre se completează și se modifică după cum 
urmează: 

˂˂La  DEVIZUL ESTIMATIV, Tipul cheltuielilor, la pct. 1, pct. 2 și respectiv pct. 3 în loc de 
108 familii vor fi trecute 109 familii, iar sumele aferente de la cele trei puncte precum și totalul vor fi 
modificate în mod corespunzător. 

Tabelul nominal cu persoanele căsătorite în anul 1973, cu domiciliul în municipiul Hunedoara, 
se va completa prin introducerea după poziția 48 a unei noi poziții cu numiții Hârlea Constantin și 
Hîrlea Elena, cu domiciliul în municipiul Hunedoara Bld. Decebal nr. 71, urmând a se renumerota în 
mod corespunzător.˃˃” 

 
 Se supune la vot amendamentul propus care întrunește 21 voturi „pentru”.  
 Amendamentul a trecut. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu cu 

amendament. 
 

Hotărârea nr. 358/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
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  La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre nr. 430/19.09.2023  privind  abrogarea articolelor 1 – 8 din Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 424/2022 privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice 
și Administrației prin Compania Națională de Investiții “C.N.I.” S.A.,  a amplasamentului și asigurarea 
condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții Proiect tip - „Construire  bază sportivă TIP 1, 
B-dul Mihai Viteazu nr. 6A , municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
   -      Comisia de Cultură. 
   

 Înscrieri la cuvânt: dnul. Consilier Mărginean Alexandru, dnul. Consilier Fetica Andrei-Ionuț. 
 

  D-nul. Sorin Ilea: 
 „Poftiți, domnul Mărginean.” 
 
 D-nul. Mărginean Alexandru: 
 „Mulțumesc, încerc să fiu cât mai scurt, ieri am avut o ședință atât de lungă, de aproape 2 ore și 
vă întreb, n-am înțeles în final, eu no, poate nu înțeleg eu, cum să abrogăm o hotărâre...” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Nu știu, vă auziți foarte rău domnul consilier.” 
 
 D-nul. Mărginean Alexandru: 
 „Mai aproape se aude? Se aude?” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 

„Da, se aude, dar destul de ...” 
 
D-nul. Sorin Ilea: 
„Poftiți.” 
 

 D-nul. Mărginean Alexandru: 
 „Cum să abrogăm un HCL, căci nu cedăm la C.N.I., dacă avem o certitudine pentru că se 
întâmplă ceva pozitiv dacă vine un investitor privat, eu sunt clar să vină câți  mai mulți investitori 
privați, dar vreau să știu cine este acest investitor, ce proiect are și cu ce ne ajută pe noi. Să fie ceva 
pozitiv, nu sunt împotrivă să vină investitori privați, români și străini. Dacă nu am înțeles după două 
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ore de dezbateri, aș vrea să anunț că la acest proiect de hotărâre eu mă abțin.” 
 

 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Am înțeles, o să vă exprimați opțiunea de vot la momentul când se va vota..” 
 
            D-nul. Sorin Ilea: 

„Domnul Fetica, vă rog frumos.” 
 

 D-nul. Fetica Andrei-Ionuț: 
 „Se poate?” 
 

D-nul. Sorin Ilea: 
„Da, vă rog.” 
 

 D-nul. Fetica Andrei-Ionuț: 
 „Cum spunea și domnul Mărginean, ieri la comisie am avut o ședință lungă, încercând să 

acoperim cât mai multe aspecte din acest proiect , mă rog nu neapărat proiectul care se propune să îl 
votăm în special ce urmează după construirea acelei baze sportive de către un privat. Informându-mă 
în cursul zilei de ieri, dar și în această dimineață mai mult, am primit informații mult mai clare despre 
ce se va întâmplă și consider că proiectul este într-adevăr bun. Inițial, aveam propunerea ca să 
propunem acestui investitor privat un alt teren decât acela, pentru a construi această bază sportivă și 
chiar dacă C.N.I.-ul a blocat momentan construirea ei, și știm foarte bine,  cu sala de sport de la 
Colegiul Matei Corvin, că de 15 ani așteptăm să se întâmple ceva și C.N.I.-ul nu prea alocă bani, să 
avem cumva trei baze sportive ulterior, am înțeles că s-a încercat deja acest lucru, că s-au propus alte 
terenuri dar nu au fost suficient de mari și în condiții ok pentru a fi preluate, iar acest constructor nu 
este obligat să construiască în municipiul Hunedoara această bază, el poate să o facă și într-un sat 
alăturat, oriunde și ar putea să apară ceva doar ca să își facă el interesul așa că, P.O.L-ul va fi de acord 
cu această propunere și sperăm că totul va fi bine și când se va construi baza va fi ceva ok și nu vor fi 
probleme. Mulțumesc.” 

 
 D-nul. Mărginean Alexandru: 
 „Să dea Dumnezeu să fim sănătoși, să trăim și să vedem ce va urma. Mulțumesc, domnul 
Fetica.” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Să ofer și eu niște explicații, deși le-am oferit și ieri la una dintre comisii, aș dori să le reiau 
pentru a fi lucrurile foarte clare pentru toată lumea. La ora actuală pentru acel teren Bază 2 cum a fost 
numit, noi nu avem niciun protocol și niciun proces-verbal de predare-primire a terenului către C.N.I., 
noi avem doar o intenție pe care voi asta ați votat-o și pe care C.N.I.-ul până la momentul actual nu a 
semnat acel proces-verbal de predare-primire.  Deci, practic acea hotărâre de consiliu votată de 
dumneavoastră nu a produs efecte juridice. Acum, suntem la momentul în care se pune problema de 
acel investitor care a cumpărat Clubul Constructorul și care dorește să demoleze acel club sau, ma rog, 
nu știu ce vrea să construiască el acolo, inclusiv parcări. Doar că la certificatul de urbanism și așa 
prevede legea nu că am vrut noi una din cerințele obligatorii este să construiască un teren la fel ca cel 
de la Constructorul. Raportat la faptul că nu s-a semnat acel proces-verbal, deoarece C.N.I.-ul nu are 
fonduri pentru a face acele lucrări, deci practic suntem în situația în care noi avem doar o intenție de a 
colabora cu C.N.I.-ul, dar C.N.I.-ul nu a semnat acel proces-verbal și ivindu-se oportunitatea de a se 
construi pe bani privați acea Bază 2, deci nu terenul mare, terenul mic, terenul de antrenament care 
acel investitor privat și-a exprimat opțiunea și totodată, obligativitatea până la urmă pe care o are prin 
acel certificat de urbanism  să construiască din bani privați și totodată să pună la dispoziție cu titlu 
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gratuit acel teren pentru clubul nostru de fotbal, s-a ajuns la concluzia, să se facă demersuri pentru 
concesionarea acelui teren investitorului privat. Toate acestea pe care vi le spun urmează în ședințele 
ulterioare ca dumnevoastră să le aprobați, dacă doriți sau dacă nu doriți, iar cu privire la C.N.I., repet 
noi avem doar o intenție, nu avem nimic semnat, C.N.I.-ul nu a semnat acel proces-verbal de predare-
primire pe care l-ati votat dumneavoastră în hotărârea de consiliu. Sper că am fost destul de explicit 
pentru toată lumea.” 
 
 D-nul. Mărginean Alexandru: 
 „Domnul Secretar general, acum cred ca m-ați lămurit, doar oare nu dăm vrăbiuța din mână pe 
cioara de pe gard?” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Păi, vrăbiuța din mână, eu asta încerc să vă explic, nu este vrăbiuța din mână în sensul că 
C.N.I.-ul nu  a votat, noi avem doar o intenție, intenția nu e vrăbiuța din mână. Sper că am reușit să mă 
fac înțeles.” 

 

 D-nul. Mărginean Alexandru: 
 „Dacă în Guvernul României nu avem încredere, atunci în cine?” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Nu se pune problema de încredere, se pune problema de fonduri, am înțeles că la momentul 
actual nu sunt fonduri, mă rog, eu v-am oferit toate informațiile necesare pentru ca dumneavoastră să 
luați o decizie, mai departe vă exprimați opțiunea de vot în funcție de oportunitatea pe care o 
considerați dumneavoastră.” 
 

Hotărârea nr. 359/2023 se aprobă cu 19 voturi „pentru” și 2 voturi 
„abținere”(Mărginean Alexandru, Popa Sebastian-Alexandru) 

 
            La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre nr.431/21.09.2023 privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, 
pe anul 2023. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 

Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
   -      Comisia de Cultură. 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
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Hotărârea nr. 360/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

  La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).   
Proiect de hotărâre nr.432/21.09.2023 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli 
pe anul 2023 al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri proprii, aflate în 
subordinea și finanțarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 

Referatul de aprobare. 
 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 

Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
   -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 361/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

  La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre nr.417/13.09.2023 privind aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale 
administrate și finanțate din bugetul Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 
Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 

Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
   -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
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Hotărârea nr. 362/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

  La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre nr.418/13.09.2023 privind aprobarea Planului de acțiune locală în vederea implementării 
Strategiei Guvernului României de incluziune a cetățenilor români aparținând minorității rome 
 

Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 
Referatul de aprobare. 

 

D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 

 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
   -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 363/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

 La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de 
hotărâre nr.434/26.09.2023 privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAȚIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ 
„Sistemul Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”. 
 

Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 
Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
   -      Comisia de Cultură.   
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   
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Hotărârea nr. 364/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 
  La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre nr. 435/26.09.2023 privind îndreptarea erorii materiale din Anexa nr. 2 la Hotărârea 
Consiliului Local nr. 337/2023 pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului local 
nr.149/2023 privind aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici și a devizului 
general actualizat pentru obiectivul de investiții „Reabilitare sistem rutier în municipiul Hunedoara, 
județul Hunedoara - Aleea Chizid”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții 
„Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul 
local pentru realizarea obiectivului. 
 

Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta 
Referatul de aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
   -      Comisia de Cultură. 
   
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 365/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

  La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).    
Proiect de hotărâre nr. 436/27.09.2023 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului 
înscris în CF nr. 71199 Hunedoara, nr. cad. 71199, în suprafață de 254 mp, situat în Municipiul 
Hunedoara, Str. George Coșbuc, județul Hunedoara, aparținând domeniului privat al Municipiului 
Hunedoara. 
 
 Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta Referatul de 
aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.  
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   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
      
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 366/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

  La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).  
Proiect de hotărâre nr. 437/27.09.2023 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului 
înscris în CF nr. 71200 Hunedoara, nr. cad. 71200, în suprafață de 254 mp, situat în Municipiul 
Hunedoara, George Coșbuc, județul Hunedoara, aparținând domeniului privat al Municipiului 
Hunedoara. 
 
 Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta Referatul de 
aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
      
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 367/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate simplă).  Proiect de 
hotărâre nr. 438/27.09.2023 privind validarea rezultatelor concursului pentru ocuparea  funcției 
de    șef secție Cronici, șef secție Boli Infecțioase, șef secție Laborator Radiologie și 
Imagistică medicală, șef secție Psihiatrie  din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara. 
 
 Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta Referatul de 
aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
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   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
   -      Comisia de Cultură. 
      
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 368/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

 La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect 
de hotărâre nr. 439/27.09.2023 privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara a unor imobile înscrise în CF nr. 65140 Hunedoara, situate în intravilanul 
Municipiului Hunedoara. 
 
 Se dă cuvântul domnului Viceprimar Mircea-Marcel Popa pentru a prezenta Referatul de 
aprobare. 

 
D-nul Viceprimar Mircea-Marcel Popa 
 „Nu am nimic de adăugat.” 

 
Pentru operativitate, Secretarul General./Președintele de ședință prezintă avizele 

adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat. 

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al 

municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt: 
 

   -      Comisia de Buget. 
   -      Comisia Juridică.   
   -      Comisia de Urbanism. 
   -      Comisia de Comerț.    
      
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.   

 

Hotărârea nr. 369/2023 se aprobă în unanimitate (21 voturi „pentru”) 
 

             La punctul 25 al ordinii de zi. Diverse. 
 
 Înscrieri la cuvânt: dnul. Consilier Mărginean Alexandru, dnul. Consilier Popa Sebastian, dnul. 
Consilier Fetica Andrei-Ionuț, dnul. Consilier Petrovici Adam. 
 
 D-nul. Sorin Ilea: 
 „Vă rog domnul Mărginean.” 
 
 D-nul. Mărginean Alexandru: 
 „Acum sunt auzit?” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Da, da.” 
 
 D-nul. Mărginean Alexandru: 
 „Mulțumesc. A trecut pandemia, poate că nu ar strica să mai facem ședințele direct, nu online, 
avem dezbaterile, durează mai mult e adevărat, pot fi dezbateri, cred ca ar fi mai bine măcar din când 
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în când să facem ședințele direct cu toții împreună, și cu ședințe publice care pot fi și vizionate. Uite 
mai sunt subiecte mai delicate, care pot să dea impresia că.... nu facem nimic, dar pot să dea impresia, 
poate vă gândiți să mai facem câteodată și o ședință fizică. Mulțumesc.” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 ,,Da domnul Mărginean, s-a notat părerea dumneavoastră. Țin să va anunț că indiferent cum se 
face online sau în mod fizic, ședințele se desfășoară conform regulamentului aprobat de către 
dumneavoastră.” 
 
 D-nul. Mărginean Alexandru: 
 „Niciodată nu contest legalitatea, sau tot ce faceți dumneavoastră., n-am spus asta. Am dat și eu 
o sugestie dacă se mai poate face din când în când, măcar câte o ședință fizică.” 
  
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „S-a notat.”  
 
 D-nul. Sorin Ilea: 
 „Domnul Popa Sebastian, vă rog.”  
 
 D-nul. Popa Sebastian :  
 „Da, vă mulțumesc. Am și eu o sesizare din partea unor cetățeni, din partea, mai ales a 
părinților, vis-a-vis de copiii care se joacă uneori în Parcul Tineretului, mai exact este o anumită zonă 
în spatele Catedralei Eroilor, care este o zonă de fitness, o zonă în care se joacă copiii și acolo din 
păcate, este doar pământ, iar în momentul când plouă sau nu sunt condiții prielnice se face foarte mult 
noroi. Dacă s-ar putea pune niște dale de cauciuc, sau prevăzută altfel, amenajarea în acel punct. Deci, 
în Parcul Tineretului undeva în spatele Catedralei Eroilor este o zonă de pământ special amenajată 
pentru joacă, dar care în momentul când plouă se face foarte mult noroi acolo. Dacă se poate face ceva 
cu privire la acest aspect. Vă mulțumesc.” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:  
 „Domnule consilier, sesizarea dumneavoastră a fost notată și o să fie transmisă către colegii de 
la tehnic pentru a lua măsurile care se impun.” 
 
       D-nul. Popa Sebastian :  
     „Da, vă mulțumesc mult de tot.”  
 
 D-nul. Sorin Ilea: 
 „Domnul Fetica.” 
 
 D-nul. Fetica Andrei-Ionuț: 
 „Tot legat de acel punct 18 sau 14 după renumerotare, aș vrea doar să fac doar o mențiune 
pentru a rămâne înregistrată, pentru că primesc foarte multe mesaje de la cetățeni. Noi nu am acordat 
un teren unui privat în mod dedicat, acel teren va fi scos poate sub concesiune cu licitație publică și se 
vor putea înscrie cei care doresc și vor respecta caietul de sarcini. Pentru că primesc mesaje că noi 
votăm că îi dăm unui privat un teren cu titlu gratuit și așa mai departe. Vreau doar să fie înregistrat în 
ședință acest aspect. Mulțumesc.” 
 
 D-nul. Sorin Ilea: 
 „Da, mulțumim, domnul Petrovici, poftiți.” 
 
 D-nul. Petrovici Adam: 
 „Mulțumesc. Stimați colegi, am să vă transmit o problemă care mi-a fost sesizată de către 
locuitorii din zona blocuri Peștiș. Sunt convins că o știți, este vis-a-vis de Parcul Industrial. Am o listă 
cu 51 de semnături, care v-o pot și arăta și o pot pune la dispoziția dumneavoastră când doriți, prin 
care aceștia solicită montarea unui semafor inteligent la trecerea de pietoni dintre blocuri și Parcul 
Industrial. Solicitarea lor este consider, motivată și justificată de faptul că traversarea în acest punct 
este dificilă și periculoasă pentru trecători având în vedere distanța lungă a trecerii întrucât, acolo sunt  
patru benzi. Vă rog să analizați cât mai rapid sesizarea cetățenilor, pentru a evita producerea unor 
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evenimente negative. Subliniez că am avut discuții cu reprezentanții primăriei în acest sens, și mi s-a 
comunicat, verbal bineînțeles, că Primăria nu se ocupă de această problemă, ci Poliția. Informându-mă, 
mergând mai departe pe acest drum, am constatat că nu Poliția se ocupă, ci se ocupă Primăria.” 
 
  D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Domnul consilier, haideți să încerc să ...” 
 
  D-nul. Petrovici Adam: 
     „Mai am unul, stați numai un pic să termin, mai am încă o problemă pe care o prezint.” 
 
  D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Bun, încercam să vă răspund punctual dacă doriți să vă răspund la final, o să vă răspund la 
final.” 
 
  D-nul. Petrovici Adam: 
          „Vă rog domnul secretar general, vă rog.”  
 
  D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:  
 „La fel cum v-am spus și data trecută, montarea semnelor de circulație și semafoare și tot ceea 
ce spuneți dumneavoastră se face cu avizul șefului Poliției Rutiere, de montat într-adevăr, 
administratorul drumului le montează sau poate să vină cu propunerea sau poate să vină cetățenii pe 
care îi reprezentați dumneavoastră, doar că montarea se face cu avizul șefului Poliției Rutiere, într-o 
comisie de sistematizare a circulației. Mai mult decât atât, v-am spus că acel drum din ce știu eu este 
drum județean, nu este drum pentru care să se constituie comisia la nivel local, ci la nivel județean. Și 
data trecută v-am recomandat ca această sesizare să o îndreptați către comisia județeană, către cei care 
au competența, se pare că nu a fost îndreptată, cu acest prilej o să luam această sesizare noi și o să o 
îndreptăm către cei competenți.” 
 
  D-nul. Petrovici Adam: 
 „Mulțumesc, asta am vrut domnul secretar general, să luați dumneavoastră aceasta, pentru că  
funcția mea nu-mi permite să mă duc până acolo și dumneavoastră, consider că aveți obligația și 
posibilitatea de a face acest lucru fără montare și restul. Și comisia vă aparține dumneavoastră, 
dumneavoastră o puteți sesiza comisia, să ii spuneți probleme pe care le aveți și ei să constate și să fie 
de acord cu asta, că cine le montează nu mă interesează. 
 O a doua problemă care mi se pare chiar nu știu cum să zic, nu vreau să jignesc pe nimeni . Vă 
aduc în atenție faptul că se înstrăinează terenuri din fondul privat al Primăriei fără a se fi rezolvat 
problema cetățenilor care beneficiază de prevederile Legii 18. Vreau să vă anunț că nouă ni s-au luat 
terenurile urmând ca prin Legea 18 să primim înapoi. Sunt încă mulți cetățeni din municipiul 
Hunedoara care nu au primit înapoi, în fond văd că se vinde, se concesionează, se închiriază multe 
terenuri. Atunci când am apelat și am zis că doresc terenul nu au dat, pentru probabil anumite persoane 
le scoate la licitație așa cum s-a mai menționat. Prin urmare, vă solicit întregului Consiliu Local, 
înaintarea unei hotărâri prin care să se redea cu prioritate beneficiarilor Legii 18, terenurile care fac 
obiectul unui litigiu cu Primăria. Fac această solicitare întrucât consider că este absolut necesar să se 
facă această reparație morală și legală acestor beneficiari.  
 În legătură cu ridicarea problemei domnului Mărginean, sunt și eu de acord cu o ședință fizică, 
întrucât cetățenii din Hunedoara nu au acces la această ședință. Mulțumesc.” 
 
  D-nul. Sorin Ilea: 
 „Domnul consilier, noi, oricare dintre noi ca și consilieri locali avem posibilitatea și dreptul să 
inițiem proiecte de hotărâri. Vă invit deci să inițiați acest proiect de hotărâre de care spuneați 
dumneavoastră și să îl supunem spre aprobare consiliului. Deci, chiar dumneavoastră puteți să îl 
inițiați, nu trebuie să rugați pe nimeni din consiliu.” 
 
 D-nul. Petrovici Adam: 
 „Dacă dumneavoastră, îmi dați tot sprijinul să întocmesc aceasta, eu cu cea mai mare plăcere, 
dacă nu, consider că consiliul este în măsură . 
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 D-nul. Sorin Ilea: 
 „Aparatul de specialitate al primăriei vă stă la dispoziție din punctul ăsta de vedere, deci veți fi 
ajutat până la punct și virgulă, doar că dumneavoastră trebuie să aveți inițiativa, nu poate să fie 
inițiativa altcuiva, dumneavoastră trebuie să solicitați așa ceva.” 
 
 D-nul. Petrovici Adam: 
 „Sunt de acord  întru totul, dacă dumneavoastră îmi puneți la dispoziție posibilitatea de a …” 
  
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Dar o aveți legal, v-a pus-o legiuitorul domnul Petrovici, unu. Doi la mână, tot ce se 
concesionează și se vinde, puținul cât se vinde, acele cereri care sunt rezolvate și pe care 
dumneavoastră le-ați votat, dacă ați urmărit în preambul și în documentele care stau în spatele 
hotărârilor de consiliu, pentru acele terenuri nu există cereri de retrocedare, deci niciunul din acele 
terenuri unde există cereri de retrocedare nu a fost vândut sau concesionat.” 
 
 D-nul. Petrovici Adam:  
 „Cine hotărăște lucrul acesta, că numai pentru vânzare sau concesionare sau e retrocedare prin 
Legea 18, cine hotărăște domnul secretar general?” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
  „Nu înțeleg ce vreți să spuneți domnul Petrovici, adică haideți să vorbim cu subiect și 
predicat.” 
 
 D-nul. Petrovici Adam:  
 „Păi dumneavoastră spuneți că sunt strict pentru vânzare, da?” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Nu. nu, am spus că acele terenuri care se vând sau se concesionează, pentru acele terenuri nu 
există cerere de retrocedare. Dacă ne ducem în esența Legii 18, noi trebuie să retrocedăm acele terenuri 
pe vechiul amplasament pe cât este posibil, iar dacă nu este posibil, comisia de fond funciar are niște 
terenuri la dispoziție pe care le-a pus la dispoziție, terenuri care de altfel, haideți să vorbim cu subiect 
și predicat v-au fost puse chiar și dumneavoastră . Alocuțiunea dumneavoastră are așa și un iz de 
interes personal.” 
 
 D-nul. Petrovici Adam:   
 „Corect, corect, corect. Bine ați spus, da.”  
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:  
 „Ca să vorbim cu subiect și predicat, iar dacă doriți să inițiați un proiect de hotărâre, eu vă 
asigur că îl voi analiza din punct de vedere juridic cu cea mai mare atenție, dacă va îndeplini condiţiile 
legale, va fi vizat pentru legalitate, iar dacă nu va îndeplini, nu va fi vizat, doar că procedura de pe 
legea 18 nu mai putem noi să o modificăm printr-o hotărâre de consiliu . Legea e lege nu e tocmeală și 
se aplică legea si după aceea hotărâri de consiliu care ar trebui sa fie tot în temeiul legii.” 
 
 D-nul. Petrovici Adam:  
 „Puteți să îmi spuneți câte persoane, câți cetățeni din Hunedoara au cereri pentru retrocedarea 
terenurilor prin Legea 18?” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Aș putea să vă răspund la această întrebare la următoarea ședință, Biroul Agricol are o situație 
și dumneavoastră în calitate de consilier dacă întrebați o sa primiți răspunsul în mod oficial. Nu știu 
din cap să vă spun, dar există o evidență și vi se poate pune la dispoziție.” 
 
 D-nul. Petrovici Adam:  
 „Ultima întrebare. Puteți să îmi afirmați, eu am făcut o adresă de vreo 6 ani, 5 ani, 5-6 ani și 
până acum ați vândut multe terenuri și le-ați închiriat și eu știu le-ați dat în concesiune fără a ține cont 
că există cereri de retrocedare prin Legea 18?” 
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 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Domnul Petrovici, la fel cum v-am răspuns și înainte și cu asta eu închei acest subiect, pentru 
că nu aș vrea sa punem monopol pe o problemă personală și să ținem întreg consiliul cu această 
discuție.” 
 
 D-nul. Petrovici Adam:  
 „Este generală, este la nivel de municipiu, această problemă.” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Tot ceea ce s-a vândut și s-a concesionat nu sunt terenuri care au fost solicitate pentru 
retrocedare, punct. Iar problema dumneavoastră personală nu aș vrea sa o dezbat în consiliul local, 
pentru că nu este cazul și locul.” 
 
  D-nul. Petrovici Adam:  
 „Nu. nu, nu ....”  
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „S-au pronunțat instanțele și toată procedura care a urmat, eu aș vrea cu problema personală să 
veniți, s-o discutați în calitate de cetățean, în nume propriu …” 
 
  D-nul. Petrovici Adam:   
 „Beneficiar al legii 18.„ 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
  „Și să nu o ducem în consiliu că nu e bine pentru nimeni.” 
 
 D-nul. Petrovici Adam:   
 „Considerați că nu este o problemă la nivel de municipiu? Dacă sunt singurul,da.” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:  
 „Domnul Petrovici, eu nu vreau să intru într-o polemică cu dumneavoastră.” 
 
 D-nul. Petrovici Adam:    
 „Vedeți, da....” 
 
 D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 „Cred și sper că ați înțeles întocmai ceea ce v-am spus, dacă doriți să continuați eu o să vă 
notez toate întrebările și o sa primiți răspuns scris.” 
 
 D-nul. Petrovici Adam:   
 „Da, bine, mulțumesc mult.” 
 
 D-nul. Sorin Ilea: 
 „Declar ședința închisă. Mulțumesc, bună ziua!” 

 
 
  PREŞEDINTE,                                                        SECRETAR GENERAL,                           
                     Sorin Ilea                              Militon Dănuț  Laslău  
 
 
 
 
   Întocmit,    
  Roxana Asavei 


